



## **MEDIA STATEMENT**

March 5, 2015

The launch of the all-new 2016 Mazda2 in Canada has been delayed from its previously announced late-summer 2015 timing. The new launch timing is now 2016.

Mazda Canada decided to postpone the launch of the Mazda2 in Canada in order to focus on the launches of the all-new 2016 CX-3 and all-new 2016 MX-5.

Further information on the program, including detailed launch timing for Canada, will be available at a later date, closer to launch.

---

## **DÉCLARATION AUX MÉDIAS**

Le 5 mars 2015

Le lancement de la toute nouvelle Mazda2 2016 au Canada, qui était initialement prévu pour la fin de l'été 2015, a été repoussé. Le lancement a été remis à l'exercice 2016.

Mazda Canada a décidé de reporter le lancement de la Mazda2 au Canada afin de donner la priorité aux lancements de la toute nouvelle CX-3 2016 et de la toute nouvelle MX-5 2016.

De plus amples renseignements au sujet du programme, y compris le calendrier de lancement détaillé pour le Canada, seront disponibles à une date ultérieure, peu avant le lancement.